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En aquest número de Tossal 
Gros tornem a publicar 
dues actes del plenari de 
l’Ajuntament. Ja podem 
llegir les dels mesos d’agost 
i setembre de 2008, pel que 
sembla, poc a poc, ens 
posarem al dia.

Bé a vore si en breu podem 
disposar de la informació de l’òrgan de govern municipal el més 
actualitzada possible. No serà fàcil perquè només en gener i 
febrer portem tres plenaris i sembla que el més de març no serà 
menys. Quasi segur que hi hauran dos sessions més.

De totes formes, si les actes s’aproven a bon ritme, les podem 
tindre amb un retard raonable. Per als que no vulguen esperar, cal 
dir que es publiquen íntegres a la web de l’Ajuntament, 
www.lescovesdevinroma.es.

ACTA DE LA SESSIÓ  EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 11 
D’AGOST DE 2008.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
N’ ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ
NA CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ ANDRÉS SALES MUÑOZ

SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Extraordinària  i pública,  l’Ordre del dia de 
la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions d’este 
Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència del  Sr.  
Alcalde, EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les vint-i-dos hores 
i vint-i-cinc minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDRE DEL DIA
 
1r. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE 15-05-2008. 
Preguntats els presents si aproven l’acta de la sessió de data quinze 
de maig de dos mil vuit l’aproven per unanimitat.

El Sr. Sales Muñoz demana una correcció en el punt en què el Sr. Viol 
fa referència a ell.

El Sr. Viol Zaragozà demana unes correccions als apartats quatre, cinc 
i sis del punt de precs i preguntes.

Ambdues són estimades procedents i s’introduiran a l’acta abans de 
transcriure-la al llibre.

2n. APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ DE LA TAXA 
PER RECOLLIDA DE RESIDUS SÒLIDS URBANS. S’adone  el Ple 
que durant el termini d’exposició al públic de la modificació de la taxa 
per recollida d’escombraries s’ha presentat una al·legació signada 
pel grup popular, que es llegix i que no es transcriu perquè conste a 
l’expedient.

A continuació es llegix la contestació a esta al·legació, signada pel Sr. 
Alcalde, que tampoc es transcriu  perquè conste a l’expedient, i de la 
qual  la  proposta d’acord és:

Desestimar esta al·legació, ja que totes les propostes que en la  
mateixa es diuen han estat dutes a terme, sense resultats positius. I 
que el concepte de la taxa, a la qual s’al.·legue, més elevat, que és el 
de transport, està condicionat a la distància de l’abocador autoritzat on 
s’haurien de dur en un futur els residus.

Sotmesa a votació l’al·legació presentada pel grup popular, no s’aprove, 
per cinc vots en contra, del Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre vots a 
favor del grup popular.

Sotmesa a votació la proposta d’alcaldia s’aprove per cinc vots a favor 
del Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre vots en contra, del grup popular.

A continuació se sotmet a votació l’aprovació definitiva de la modificació 
de la taxa per recollida de residus sòlids urbans, i per cinc vots a favor, 
del Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre vots en contra del grup popular, 
s’acorda:

1. Aprovar definitivament la modificació de l’ordenança de la taxa per 
recollida de residus sòlids urbans.
2. Publicar anunci en el Butlletí Oficial de la Província.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que en la 
contestació a la seua al·legació no es tenen en compte fets molt 
importants de com s’ha desenvolupat este assumpte. Que es diu que 
en gener de dos mil vuit l’ajuntament es va veure obligat a canviar el 
sistema de recollida, però que no és cert, ja que se sabia d’abans,  
perquè el concessionari del servei va comunicar amb antelació que 
no continuava amb el servei, també que es diu que les dades s’han 
pres del padró de dos mil set, que creu que manquen a la veritat, ja 
que en la informació repartida pel poble es done com vivendes buides 
algunes que no figuraven al dos mil set, i tampoc coincideix el nombre 
de masos. Que no poden dir que s’han mirat les dades del padró de 
dos mil set i a l’expedient consten dades diferents. Que també es diu 
que hi ha urgència i s’aprove el dia onze d’agost, i no es veu,  si des 
de l’u de gener s’ha esperat a l’onze d’agost.  Que en quant a les xifres 
hi ha un ball, al pressupost per a dos mil vuit hi ha cent vint mil euros, 
i a una conferència  es va dir que el  servei seria deficitari i només es 
recaptarien seixanta-i-tres mil  euros i que amb totes estes xifres la gent 
s’ha pogut sentir confusa ja que realment no sap quant es recaptarà.

Que el Sr. Alcalde va dir a un ple que es considerarien cases buides las 
que no viuen en tot l’any i que entrarien els patis i en els papers repartits 


